



**AVIS D'ADOPTION
RÈGLEMENT 1559**

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que le règlement 1559 intitulé « *RÈGLEMENT VISANT À MODIFIER DE NOUVEAU LE RÈGLEMENT 1303 CONCERNANT LE ZONAGE - CAFÉS-TERRASSES* » a été adopté lors de la séance ordinaire du conseil municipal de la Ville de Westmount tenue le 6 juillet 2020.

L'objet de ce règlement est de diversifier les emplacements sur le domaine public où des cafés-terrasses peuvent être installés, ainsi que de clarifier le libellé d'une disposition existante à ce sujet.

Toute personne intéressée peut consulter ce règlement et en obtenir copie au bureau du greffe situé au 4333, rue Sherbrooke Ouest à Westmount pendant les heures d'ouverture.

FAIT à Westmount, ce 9 juillet 2020.

**NOTICE OF ADOPTION
BY-LAW 1559**

PUBLIC NOTICE is hereby given that By-law 1559 entitled "*BY-LAW TO FURTHER AMEND ZONING BY-LAW 1303 - CAFÉ-TERRACES*" was adopted at the regular sitting of the Municipal Council of the City of Westmount held on July 6, 2020.

The object of this by-law is to broaden the locations within the public domain where café-terraces may be installed, as well as to clarify the language of an existing provision on the subject.

Any interested person may consult the by-law and obtain copies thereof at the Office of the City Clerk located at 4333 Sherbrooke Street West in Westmount during regular business hours.

GIVEN at Westmount, this July 9, 2020.

Me Andrew Brownstein
Greffier de la ville / City Clerk